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Tisztelt Képviselőtársam! 
 
A 2015. január 29-én megtartott képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről az alábbiak 
szerint tájékoztatom a Képviselő-testületet. 
 
5. hét  2015. január 30 – 2015. február 1. 

Kihirdetésre kerültek az új rendeletek, valamint megkezdtük a határozatok végrehajtását.  

A kistérségi Társulási Tanács ülésén vettem részt, valamint előtte vezettem a Társulás Pénzügyi 

Bizottságának ülését. Az ülésen – többek között – döntés született a Társulás tartalékának 

felhasználásáról, amely szerint a 2015-ös esztendőben nem kell sem tagdíjat, sem pedig hozzájárulást 

fizetni a tagönkormányzatoknak a Társulás felé, mert minden önkormányzat idei befizetendő összege 

alatta marad a lakosságarányosan felosztott, a Társulás céljaira felhasználható tartaléknak. Az ülés 

után az érdekelt polgármesterek megállapodtak abban, hogy közös tiltakozó levelet küldenek a 4-es 

számú gyorsforgalmi útszakasz Üllő-Albertirsa közötti tervezett szakaszának háttérbe szorítása miatt. 

 

6. hét 2015. február 2 – február 8. 

Hat pályázó részéről nyolc darab ötletpályázati beadvány érkezett, amelyeket a települési honlapra is 

kihelyeztünk, segítve a véleményezési lehetőséget. 

A kistérségi főépítésszel egyeztettem a Helyi Építési Szabályzat módosításának, avagy újraírásának 

lehetőségeit. Módosítani a régi jogszabályi környezet szerint már csak ebben az évben van lehetőség, 

amely gyakorlatilag kivitelezhetetlen, viszont az önkormányzatnak 2018-ig nincs rendelet-módosítási 

kötelezettsége ezen a téren. Az új jogi környezetben a HÉSZ szükséges alapdokumentumait újfent el 

kell készíteni (nem csak aktualizálni), viszont felhasználható a településrendezési eszközök mellett a 

fejlesztési dokumentumokhoz is. Szintén egyeztettük a Közép- Duna-völgyi Vízügyi Igazgatóság 

adatkérését, amelyben a tervezett, vagy elképzelés szintjén lévő „vizes” projektekről érdeklődtek a 

megnyíló pályázati lehetőségek előtt. A határidőre megküldtem az „elképzelések” összefoglalását, 

hogy az igazgatóságon regisztrálva legyenek gombai pályázati esélyek is. (melléklet) Főépítész úrral 

áttekintettük a benyújtott ötletpályázatokat, valamint egyeztettük a véleményezésben lehetséges 

szerepvállalását. 

Egy kérelmező kapcsán felmerült az ingatlana résztulajdonának adás-vétele az önkormányzat felé 

fennálló tartozása ügyében, végül sikerült egy éven belüli tartozás-kifizetésről megállapodnunk. 

Részt vettem a Pátria Takarékszövetkezet partnertalálkozóján, Maglódon. 

A KEOP-5.5.0 intézkedésben elnyert közvilágítási korszerűsítési támogatás kivitelezésének 

folyamatát egyeztettük a pályázatíró-projektmenedzser vállalkozás és a tervezést, valamint a 

kivitelezés végzők körében. A Támogatói Okirat alapján a támogatás érvényben van, a befejezési 

határidő 2015. május 29. napja. A tervezés és a kivitelezés ütemezése szerint a korszerűsítés április 
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végére befejeződhet mind a 108 db nátrium-izzós lámpatest cseréjével. A korszerűsítés után – 

amelyben a közvilágítási lámpatestek valamivel több, mint negyedét cserélik ki – kevesebb, mint 

felére csökken a közvilágítás áramdíja. Végleges számokat a tervezés, engedélyeztetés és kivitelezés 

után fogunk tudni. 

 

7. hét  2015. február 9 – február 15. 

Kooperáción vettem részt az ivóvízminőség-javító projekt kivitelezését illetően. Az ú.n. nulladik 

kooperáción egyeztetésre kerültek a kivitelező és az üzemeltető együttműködésének keretei, ami nem 

elhanyagolható körülmény egy működő közműrendszer beavatkozásainak előkészületeinél. A 

kooperációról készült jegyzőkönyvet a tájékoztatómhoz mellékelem, valamint szintén mellékelem a 

projekt jelenlegi állását bemutató összefoglalót is. 

A GE-Lighting meghívására részt vettem „a jövő városának közvilágítása” című rendezvényen, ahol a 

korszerű világítótestek eddig ismert előnyei mellett számos lehetőséggel ismerkedhettek meg a 

jelenlévő polgármesterek, városüzemeltetők. Az intelligens közvilágítás már nem csak a távoli 

vezérlésre, vagy helyi érzékelésre világító, vagy erősebben világító lámpákat jelenti, hanem a digitális 

technika alkalmazását a világítás vezérlésén kívül is. Már nem a világítótest minőséges számít ezeknél 

az alkalmazásoknál, hanem az ú.n. meghajtó (driver) egységek generációs váltása, amikor az egyetlen 

vezetéken nem csak az áram táplálja a közvilágítást, hanem információcsere valósul meg a lámpatest 

és a vezérlőközpont között.  

A segélykérelmek elbírálásával határozat született a 2014-ben elnyert tűzifa-támogatás 

felhasználásáról. A 2014-ben kiosztott 27,1 erdei m3 famennyiségen felül 31 erdei m3 fa kiosztása 

történt meg 2015 első másfél hónapjában, amely 50 háztartást érintett. A további segélykérelmek 

száma elenyésző volt, de 1 alkalommal élelmiszer-vásárlásra, 1 alkalommal pedig méltányossági 

közgyógyellátásra jogosult kapott támogató határozatot. Elutasító határozatok is születtek az 

időszakban, amellyel erősíteni szándékozunk az önkormányzaton kívüli ellátási források felkutatását 

is. 

 

8. hét 2015. február 16 – február 20. 

A halastó tulajdonosának képviselőjével, Darázsi Dániel egyesületi elnökkel egyeztettem a tó körüli 

hulladékszállítás problémáját. Az üdülőterületi részen az önkormányzat által meghatározott 

hulladékgyűjtő rendszer működik, a szemközti oldalon pedig a horgászegyesületnek van két 

konténere, amelyet a településről előszeretettel látogatnak. Együttesen kívánunk tenni a szabálytalan 

hulladékkezelés visszaszorításáért, valamint az üdülőterületi oldalon a tóparti gyűjtőpont 

használható kialakításáért. Szó esett még a veszélyes fák kivágásáról, amelyben megegyezés született, 

így az önkormányzatnak jelenleg nincs a fa kivágásával kapcsolatos feladata a tóparton. 

Helyszíni bejárást tartottunk az ivóvízminőség-javító projekt kivitelezőjének és a megbízott mérnöki 

szervezet képviselőjének jelenlétében a tópartra vezető úton A bejárásnak egyetlen célja volt, 

meghatározni a kiviteli terven szereplő kútvezeték nyomvonalát. Mivel az erdő és az út határa nagyon 

közel esik a használt úthoz, így az út területének tó felőli oldalán fektetik majd a csövet, egészen a 

majdani kúthoz közel eső kanyarig. 

Egy „múltidéző” rendezvényt tartottunk a Civilházban, amelynek célja egyrészt a 2003-ban 

összegyűjtött és azóta települési közkinccsé vált fotókiállítás anyagának gyarapítása, másrészt a helyi 

kiadványhoz gyűjthető tárgyi és szellemi emlékek gyűjtésének megkezdése volt. A jelenlévők számos 

ponton tudtak új információval szolgálni a témában már november óta többször egyeztető 

szervezőgárdának.  



- 3 - 

Az ötletpályázat beérkezett pályaműveinek véleményezésére meghívottak körében elemeztük a 

Kossuth tér rendezésére nyitva álló lehetőségeket, amelyekről külön előterjesztésben számolok be. 

A Dankó Pista utca 12. számú ház előtti pincebeszakadás és vízelvezetés károsodás miatti vis maior 

támogatásról döntött a támogatás kezelője, így Gomba Község Önkormányzata 10.322.000 Ft 

támogatásban részesül. 

Elkészült és kihelyezésre került az ivóvízminőség-javító projekt támogatói táblája. 

 

A képviselő-testületi ülésig hátra lévő időszak történéseiről a testületi ülésen kívánok tájékoztatást 

nyújtani, és addig, illetve ott válaszolok a tájékoztatóm kapcsán felmerült kérdésekre. A fenntartói, 

valamint az időszakban dolgozó közfoglalkoztatotti állomány munkájáról a GTÜ Közhasznú Kft. vezetője 

az ülésen számol be. 

 
Gomba, 2015. február 21. 
 

  Lehota Vilmos s.k. 
  polgármester 


